



Protokoll styrelsemöte Nora IBK

Plats: Föreningarnas hus, Nora

Datum: 2023-09-25

Tid: Klockan 18.30-20.00

Närvarande: Pernilla Spännar, Sandra Åsling, Florian Seidenthal, Per Andreasson, Linda Bergmark och Sophie Pettersson

Sekreterare: Sophie Pettersson

1. Mötets öppnande

Ordförande Per Andreasson öppnar mötet.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns och läggs till handlingarna.

3. Val av justerare

Justeras av ordförande, sekreterare vid nästa möte och Sandra Åsling

4. Föregående protokoll godkännes

5. Ekonomi

Per redovisar att aktivitetsstöden är utbetalda och allt ser bra ut

6. Ansvarsområden

- **Ekonomi / Medlemsavgifter** börjar att komma in, Sandra ger Sophie en lista varje styrelsemöte som prickar av på laget.se
- **Kiosk** Sandra frågar Anna och Niklas om dom kan ta det ansvaret och frigöra Linda till andra uppdrag i styrelsen
- **Sponsring** vem vill ta det ansvaret? Sandra har skött avtalen och det är ca 80% som har gått ut. Danfo vill förnya, Norlings likaså, Ica vill säkert ha kvar m fl. Två stycken behöver börja titta på det. Vilka har vi och vilka vill vi förnya? Per och Pernilla tar det!
- **Domare / träningsmatcher?** Vem har hand om detta? Vi ställer frågan till Martin och Frida



- **Registerutdrag** Florian och Sandra har sett några utdrag och meddelar Sophie så att hon kan markera i laget.se
- **Licenser / övergångar** Florian löser det och det är inte så mycket att göra just nu. Någon behöver gå bredvid Florian så att hen kan lära sig om hur det fungerar med det administrativa.

7. Årshjulet

September

- **Genomföra klasskampen** check
- **Fylla upp kiosken** check
- **Genomföra materialdag**, ledare får bestämma vad de vill ha för något. Sandra skickar en länk som vi skriver under och även vad vi vill ha.
- **Genomföra kickoff med ledarmöte** vi hade ett möte (se protokoll)
- **Kontrollera registerutdrag från ledare/tränare** (Barnkonventionen) pågående arbete. Vi ändrar till NYA ledare
- **Faktureringsmedlemsavgifter** (Finns mall för utskick på drive) pågående
- **Genomföra prova-på-dag** check
- **Faktureringsponsring** vi behöver två stycken som är ansvariga för det.
- **Genomföra domar- och ledarutbildningar** alt hänvisa till utbildningar som anordnas Florian kollar status på förbundet. Per kollar kommande utbildningar och det finns några kommande och det läggs ut i ledargruppen Facebook.
- **Intern domardag (coachning vid matcher)** våra domare ska få möjlighet att få vara med på någon träning och få döma där. Det ligger på den som har hand om domare. Per erbjuder att han kan vara med och coacha vid träningar och även vara med och döma någon match.
- Oktober
- **Planera Print Olson cup** bordlägger till nästa möte
Vi kan fundera lite på om vi ska göra något på kommande lov till kommande möte, det finns det pengar att söka till det så att vi kan få igång nya lag.
Mitten på november vill Martin med flera starta upp Boll & Lek (eller liknande namn) på lördagar för de mycket små barnen. Mer om detta nästa möte.
-



8. Övriga frågor

Pengapott till barn som inte har råd med medlemsavgift, avvaktar med det. Dyker det upp så löser vi det, avbetalningar är okej. Kontakta Sandra om det är något som ska lösas.

Bidrag från SIBF söka för Domarutbildning och ledarutbildning?

Per bjuder in SISU till nästa styrelsemöte

Dispens Lovisa och Vilgot överklagan fortgår ett tag till gällande båda

Arbetsfördelning, vem gör vad? Domaransvariga sökes

Mailen när man kollar den så markerar man den som oläst om man inte fixar den.

Kläder se ovan

Damlaget underåriga betalar som juniorer

Lok-stöd har kommit in

Sandra bjuder in en ledare till nästa styrelsemöte

Sekreterare lägger ut en PDF i Facebook gruppen samt mailar till Linda och Pernilla så att alla har tillgång till protokollet till

9. Nästa möte

24 oktober kl. 18.30

.....

Ordförande

.....

Sekreterare

.....

Justerare